
ASGI HB Referat/dagsorden 8. Marts 2023  KL:18.00 

Deltagere: Peter, Tine, Benny, Linda, Tina, Maia, Margit, Bo, Finn og Nikolaj. 

Afbud: Christian, Søren, Badminton 

Referent: Tine 

 

1. Velkommen v/ Peter 

- Tjeck-ind 

 

2. Status fra ASGI formand inkl. status/opfølgning fra diverse udvalg/møder. v/Peter 

Mails fra Peter bl.a. om ”Hillerød talent” samt reklame for facebookside m.fl. - det forventes, at 

afdelingerne selv følger op på disse mails. 

 

- Aktioner fra sidste HB møde mm. 

Peter: Vedtægter, forretningsorden HB 

Tine: Standard forretningsorden  

Linda: Brugerrettigheder til conventus 

Tina F.: Fælles kasserermøde dette til nye sæson. Tina indkalder til møde. 

Alle punkter gemmes til kommende møder. 

 

3. Status fra ASGI kasserer inkl. budget, økonomi, Conventus v/ Linda  

Lokale tilskud, og medlems tilskud. 

Det er super vigtigt at alle afdelinger får registreret alle medlemmer så vi kan få vores tilskud. 

Alle afd. skal huske at aflevere budget til kommende sæson senest fredag d. 10.marts.23. 

  

4. Kulsviergården 

- Status på anvendelse/samarbejde - gennemgang af sidste KG møde. 

Dansk spillemyndighed har kontaktet Støtteforening / Peter. Der er stillet spørgsmål til om det et 

fuldt lovligt at have Banko spil når der kun spilles om penge. Dette undersøges mere og vi får en 

tilbagemelding. 

Kulsviergården har sagt ja til at sponsorere timer til 2 ud af 5  træninger i april-maj til senior 

træning, ”idræt for sjov” dette arrangeres af Tine J. med DGI 

 

 

 

  



5. Diverse 

 

- Drøftelser vedr. forberedelse til Generalforsamling inkl. Hæderstegn uddeling. 

GF d. 24.5.23 kl.19.30 i klubhuset. 

 

Hvem skal have vores 3 pokaler: 

Aktiv: 

Foreningsleder: 

Træner: 

Det er super vigtigt at vi honorerer vores frivillige, derfor er det vigtigt at vi i år får uddelt alle 3 

pokaler. 

 

Forslag fra alle afdelinger fremsendes hurtigst muligt. 

Vi spørger Hans Rasmussen om han vil være ordstyrer igen. 

Vi serverer øl, vand, 2 fl. Rødvin, snack, dette står Christian B.J. for.   

 

- Ny aftale med OK Benzin. 

Der er annonceret på facebook, og på hjemmeside, vi skal have vores medlemmer og forældre 

m.m. til at download app’en og tilknyttet ASGI som forening. Hvis ikke folk tilknytter ASGI så 

modtager ASGI ikke støtte. 

 

- Afdelingsejede hævekort. 

For og imod.  

Det besluttes at vi venter med at tage beslutning til senere. Tine og Tina prøver om det kan går 

uden.  

 

- Servetut ved arealer (Skytterne) 

Skytterne er umiddelbart ikke interesseret i at afgive servetuttet, dette tages op på Skytternes egen 

GF. d.11.04.23, og evt. efterfølgende på ASGI GF. D. 24.05.23 

 

- Fremtid for Kulsvierscenen (Teaterafdelingen) 

Desværre stopper flere i teaters bestyrelse og flere i selve teater afdelingen. Lige nu skal der 

findes nye ideer til hvordan afdelingen kan drives. Det overvejs evt. at næste sæson bliver uden 

forestilling.  

Der mangler bl.a. lys/lyd mand, instruktør m.fl. 

Maia vil gerne trække sig fra formandsposten hvis andre kommer til. 



 

 

- Ny kasserer i Gym (Gymnastikafdelingen), Tina Folkmann har tilbud at hjælpe med kasserer 

tjansen for gymnastikken, og vil i samarbejde med Karina fra gymnastik bestyrelsen fordele 

kassereposterne.  

 

- Anvendelse af Kulsviergården i ferie’er 

Senior fodbold vil gerne spille fodbold i uge 7, dette skal skrives i haltidsplanen til næste sæson.  

 

- Maksimal udnyttelse af vores haltid i kommende sæson 

Vi har alt for meget ledig haltid. Det er vigtigt at alle tænker på muligheder for hvad tiden kan 

bruges til. Alle ideer er velkomne. Evt. udleje til hold udefra så hallen ikke står tom.   

DGI kommer og afholder 5 træninger for seniorer ” Idræt for sjov” april-maj, det er gratis at deltage 

for alle seniorer. Det er gymnastik afdelingen der har arrangeret. Gymnastikken betaler for 3 af de 

5 haltider, kulsviergården har sagt ja til at sponsorere to træninger.  

 

- Procedurer ved ”Runde fødselsdage” – opdatering af forretningsorden. 

Vi aftaler at det besluttes i de enkelte afdelinger. Dette skal indskrives i afdelingens 

forretningsplan. 

 

- Anvendelse af Lokalt Nyt 

NYT deadline 21.03.23 

Margit er ASGI’s repræsentant i LokaltNyt  

LokaltNyt har besluttet at bladet kun fremadrettet vil være på 36 sider, pga. økonomi. 

Lokalnyt udvalget mødes før et nyt blad skal udgives, indlægges sendes til trykker som laver et 

forløb blad som kommer til revu. Det er derfor meget vigtigt at alle indlæg fra ASGI også sendes til 

Margit så hun ved hvem fra ASGI der ønsker indlæg i LokaltNyt. 

Tanken er at alle skal have mulighed for at skrive indlæg til bladet. 

 

 

 

  



6. Kort status fra alle afdelinger 

 

Teater:  

God sæson, der kunne godt have været solgt lidt flere billetter, men alt i alt godt. Er dog som 

tidligere nævnt meget bekymrede for Teaters fremtid. 

Rulleskøjter:  

Vores prisstigninger har ikke holdt kunderne tilbage 

Jeg regner med at vores omsætning bliver 30% stører end sidste sæson 

Jeg har købt 36 par skøjter i Bilka (nedsat fra 499 til 120) 

Jeg har taget www.AppVagt.dk i brug og alle har taget pænt imod det. (Det virker for os) 

Der har gennem sæsonen været et meget pænt fremmøde af vagter, dog kniber det lidt for tiden.   

Sæsonen har været præget af mange arrangementer/fødselsdage 

Floorball: 

Status det går der er ikke så mange medlemmer. Der har været et par stykker til prøvetræning vi 

håber de melder sig ind.  

Der er søgt sponsorpenge til nye stave, vi har fået 5000 kr. fra kommunen men skal dog selv også 

betale mindst 50% at indkøbt materiale, og det kniber med at finde andre sponsorer. 

Gymnastik:  

Status, igen et år med rigtig mange medlemmer børn, voksne og seniorer. Gymnastikken har 

afholdt flere hjerte-lungeredningskursus, med stor succes der er aftalt 2 kursus mere inden 

sommerferien.  

Gymnastikken er udfordret af at vil mangler trænere/instruktører til kommende sæson. Bl.a. til 

vores mor-far-barn hold. Men også til vores andre børnehold. 

Ny airtrack, er der desværre fejl på så gymnastikken afventer at få en ny airtrack tilsendt.  

Seniortræning ”idræt for sjov” projekt 5 gratis træninger alle seniorer er velkomne. Plan er at der i 

den kommende sæson oprettes et seniorhold som træner en formiddag om ugen med forskellige 

idrætgrene, floorball, pickelball m.m. Det er søgt sponsor penge til projekter fra bl.a. bevæg dig for 

livet puljen. 

  

Skydning: 

Flere er blevet uddannet Skydeleder, skydeinstruktører . Fremgang i medlemstallet.  

Skydning har søgt sponsorstøtte til indkøb af skydeveste og luftpistoler afventer svar! 

 

Badminton  

2 børnehold, pt. Ingen voksen hold, men der arbejdes på det,  

Kontakt person rettet til Tine (indtil videre) i lokaltNyt og på hjemmeside. 

 



Dart  

Deltager i stævne, intern turnering, og klubmesterskab, med sponsorat fra 10-kanten 

 

Fodbold:  

Det går godt i fodbold afd. I sæsonen er der 3 hold i år. Dog ikke så mange medlemmer. 

 

Tennis :  

Tennis sæsonen starter op midt i april med standerhejsning. Sidste sæson på grus 😊 fra sæson 

24 kommer der nye baner.  

Bordtennis:  

27 medlemmer , som selv booker tider i klubhuset 

 

NERF kamp:  

Flere kamp dage, sidst d.26.2.23 med 90 deltagere. Næste kamp dag d. 26.3.23 

 

Klubhuset:  

Brikkerne til klubhuset, første brik er gratis for trænere og bestyrelse, alle medlemmer der skal 

have brik skal betale depositum på 100 kr.  

 

7. Eventuelt 

- hvem medbringer mad og drikke på næste møde ?  

10 maj kl.18, Tina medbringer mad og drikke. 


